

One step away from
culinary
masterpieces

أشهى
المأكولات

على بُعد خطوة منك



Shop with
Confidence
For Complaints
and Suggestions
16001
License number: 2118/2024

لشهر المأكولات
والفنادق
16001
رقم الترخيص: 2024/2118

تسوق
بثقة

خصومات فنادق ومنتجعات ومطاعم جميرا DISCOUNTS ON JUMEIRAH HOTELS, SPA AND RESTAURANTS

Enjoy up to 20% off at Jumeirah Hotels & Resorts, available at 25 luxury destinations. Terms and conditions apply.

Discount Details:

- Visa cardholders enjoy up to 20% discount on rooms and suites in the UAE, KSA, Maldives, Bali, UK, Kuwait, Oman, Bahrain and China.
- Visa cardholders enjoy up to 25% off at select Jumeirah Hotels & Resorts restaurants.
- Visa cardholders enjoy the below detailed spa offers.
- Applicable until 30th September 2024.

Landing Page: www.jumeirah.com/visa

<https://www.jumeirah.com/visa-dine>

www.jumeirah.com/visa-wellness

Participated Restaurants and Spa: As detailed below

استمتع بخضم يصل إلى ٢٠٪ في فنادق ومنتجعات جميرا، المتوفرة في ٢٥ وجهة فاخرة. تطبق الشروط والأحكام.

تفاصيل الخصم:

- يتمتع حاملو بطاقات فيزا بخضم يصل إلى ٢٠٪ على الغرف والأجنحة في الإمارات العربية المتحدة والمملكة العربية السعودية وجزر المالديف وبالي والمملكة المتحدة والكويت وعمان والبحرين والصين.
- يتمتع حاملو بطاقات فيزا بخضم يصل إلى ٢٥٪ في مطاعم فنادق ومنتجعات جميرا المختارة.
- يتمتع حاملو بطاقات فيزا بعروض السبا المفصلة أدناه.
- يسري العرض حتى ٣٠ سبتمبر ٢٠٢٤.

صفحة الوصول:

www.jumeirah.com/visa

<https://www.jumeirah.com/visa-dine>

www.jumeirah.com/visa-wellness

المطاعم والمنتجعات المشاركة: كما مفصل أدناه

HOTELS AND OUTLETS	VISA DINE OFFER	VISA LUNCH OFFER
	20% discount across select restaurants. Maximum 4 guests per cardholder	Monday - Friday 25% off lunch at all outlets
JUMEIRAH MINA A'SALAM		
Al Samar		X
Margaux	X	
Tortuga	X	X
Zheng He's	X	X
Hanayya	X	
JUMEIRAH AL NASEEM		
Kayto		X
Rockfish		X
Palmary	X	
JUMEIRAH ALQASR		
French Riviera	X	X
French Riviera Beach	X	X
Al Nafoorah	X	X
The Hide	X	
Arourteum	X	
Pierchic	X	X

One step away from

culinary
masterpieces

أشهى

المأكولات

على بُعد خطوة منك



Shop with
Confidence
For Complaints
and Suggestions
16001
License number: 2118/2024

تسوق
بثقة
للتجار التجزئة
والخدمات
16001
رقم الترخيص: 2024/2118

خصومات فنادق ومنتجعات ومطاعم جميرا DISCOUNTS ON JUMEIRAH HOTELS, SPA AND RESTAURANTS

HOTELS AND OUTLETS	VISA DINE OFFER	VISA LUNCH OFFER
	20% discount across select restaurants. Maximum 4 guests per cardholder	Monday - Friday 25% off lunch at all outlets
JUMEIRAH BEACH HOTEL		
Bastion	25% Dinner	X
Dhow & Anchor	X	Monday - Thursday 25% off a la carte lunch
Nuska Beach	X	Monday - Thursday 25% off a la carte lunch
Kitchen Connection	25% Dinner	X
JUMEIRAH EMIRATES TOWERS		
Mundo		X
Afternoon Tea	X	
The Agency		
JUMEIRAH ZABEEL SARAY		
Zabeel Social	X	
Amala	X	
Al Nafoorah	X	
Sultan's Delights	X	
Imperium	X	
The Grill	X	
HOTELS AND OUTLETS		
	20% discount across select restaurants. Maximum 4 guests per cardholder	Monday - Friday 25% off lunch at all outlets
JUMEIRAH CREEKSIDE		
Nomad	X	
BURJ AL ARAB JUMEIRAH		
Al Iwan	X	
ZABEEL HOUSE THE GREENS		
Zabeel Company	X	
JUMEIRAH MESSILAH BEACH HOTEL & SPA		
Garden Café	X	
JUMEIRAH MUSCAT BAY		
Peridot	X (June to September, a la carte only)	X (Sunday to Wednesday)
Anzo	X	

One step away from

culinary
masterpieces

أشهى

المأكولات

على بُعد خطوة منك



Shop with
Confidence
For Complaints
and Suggestions
16001
License number: 2118/2024

للتحيز الإلكتروني
والافتراضات
16001
رقم الترخيص: 2024/2118

تسوق
بثقة

خصومات فنادق ومنتجعات ومطاعم جميرا DISCOUNTS ON JUMEIRAH HOTELS, SPA AND RESTAURANTS

HOTELS AND OUTLETS	VISA DINE OFFER	VISA LUNCH OFFER
	20% discount across select restaurants. Maximum 4 guests per cardholder	Monday - Friday 25% off lunch at all outlets
JUMEIRAH SAADIYAT ISLAND		
Tean	X	X (Monday - Thursday 25% off a la carte lunch)
White	X	
Majlis	X	
Mare Mare		X (Monday - Thursday 25% off a la carte lunch)
JUMEIRAH GULF OF BAHRAIN RESORT & SPA		
Majlis Al Fijiri	X	
Obab Al Bahr	X Breakfast, lunch and dinner (excluding, alcohol and special brunches)	
Due Mari	X Breakfast, lunch and dinner (excluding, alcohol and special brunches)	
Zahrat Al Fayrouz	X Breakfast, lunch and dinner (excluding, alcohol and special brunches)	
THE CARLTON TOWER JUMEIRAH		
The Chinoiserie	20% off lunch and dinner weekdays (a la carte)	

HOTELS AND OUTLETS	VISA DINE OFFER	VISA LUNCH OFFER
	20% discount across select restaurants. Maximum 4 guests per cardholder	Monday - Friday 25% off lunch at all outlets
JUMEIRAH LOWNDES HOTEL		
The Lowndes Belgravia	20% off lunch and dinner (a la carte)	
JUMEIRAH BALI		
Segaran Dining Terrace	Monday - Sunday 20% off a la carte dinner	Monday - Sunday 20% off a la carte lunch
JUMEIRAH LIVING WORLD TRADE CENTRE RESIDENCE		
Olivine	X	X
Ground Brew Cafe		
JUMEIRAH GUANGZHOU (HOTEL) & JUMEIRAH LIVING GUANGZHOU (RESIDENCE)		
		25% off all meal periods
Chinserie (ADD)	X	X
Ting Hotspot	X	X

One step away from

culinary
masterpieces

أشهى

المأكولات

على بُعد خطوة منك



Shop with
Confidence
For Complaints
and Suggestions
16001
License number: 2118/2024



تسوق
بثقة
لشخصيات
والأفراد
16001
رقم الترخيص: 2024/2118

خصومات فنادق ومنتجعات ومطاعم جميرا DISCOUNTS ON JUMEIRAH HOTELS, SPA AND RESTAURANTS

- يخضع العرض لتوافر الأماكن.
- يجب استخدام بطاقة Visa أثناء الدفع للاستفادة من العرض.
- يسري العرض حتى ٣٠ سبتمبر ٢٠٢٤، يجب أن يتم الحجز بحلول ٣٠ سبتمبر ٢٠٢٤
- الحد الأقصى ٤ ضيوف لكل حامل بطاقة.
- يجب القيام بحجز مسبقاً؛ يرجى ذكر عرض "Visa" عند الحجز أو عند الوصول إلى المطعم.
- يسري العرض فقط عند القيام لحجز في المطعم والدفع في ذلك الوقت، لا يمكن تأجيل الدفع أو إضافة الفاتورة إلى فاتورة إقامة الضيف.
- يجب الالتزام بالزني المطلوب في المطعم، يرجى زيارة موقع كل مطعم لمزيد من التفاصيل.
- يسري العرض لجميع حاملي بطاقات Visa وذلك أيًا كان بلد إصدارها.
- يجب على الضيوف المقيمين في الفندق دفع الفاتورة خلال تواجدهم في المطعم وليس عند مغادرتهم الفندق.
- لا يسري العرض بالتزامن مع أي عرض أو خصم آخر.
- لا يسري العرض في أيام العطل الرسمية والأعياد وتواريخ الذروة.
- خصم ٢٠٪ على المأكولات والمشروبات، لا يسري الخصم على التبغ أو المائدات أو وجبات البرانش.
- يرجى التأكد من إحضار بيانات التأكيد للاستفادة من الخصم.
- تحتفظ جميرا بحق تغيير هذا العرض وشروطه وأحكامه دون أي إعلام مسبق.
- تطبق الشروط والأحكام.

The Carlton Tower Jumeirah:

- يجب تقديم بطاقة Visa أثناء الدفع للاستفادة من هذا العرض.
 - يتوجب الحجز مسبقاً؛ يرجى ذكر "عرض Visa" عند الحجز أو الوصول إلى المطعم.
 - يسري العرض فقط على الحجوزات التي تتم داخل الوجهة وليس لاحقاً أو على فواتير إقامة الضيوف.
 - يجب اتباع قواعد اللباس الخاصة بالمطعم، راجع الموقع الإلكتروني للمطعم المزيد من التفاصيل.
 - العرض صالح لجميع حاملي بطاقات Visa الصادرة من جميع البلدان.
 - يجب على نزلاء الفندق تسديد الفاتورة عند الإقامة وليس عند تسجيل المغادرة.
 - لا يسري العرض بالتزامن مع أي عروض ترويجية أو خصومات أخرى.
 - العرض غير متاح في أيام العطل الرسمية.
 - ٤ ضيوف كحد أقصى لكل حامل بطاقة.
 - يرجى إحضار ما يثبت تأكيد الحجز للاستفادة من الخصم.
 - تحتفظ جميرا بحق تعديل هذا العرض والشروط والأحكام المتعلقة دون إشعار مسبق.
- Offer subject to availability.
 - A Visa card must be presented during payment to avail the offer.
 - Offer is valid until 30 September 2024. Bookings must be done by 30 September 2024.
 - A maximum of 4 guests per cardholder.
 - Advance bookings are required; please mention that you will avail the Visa Offer upon booking or arrival at the restaurant.
 - Offer is only valid for bookings made within the venue and not later or on guest stay bills.
 - Restaurant dress code must be followed, see restaurant website for more details.
 - Valid for all Visa cardholders from all issued countries.
 - Hotel guests should settle the bill at the venue and not upon check out.
 - Not valid in conjunction with any other offers, promotions, or discounts.
 - Offer not available on public holidays, festive and blackout dates.
 - 20% off on food and beverage and not valid on tobacco, banquet events, and brunches.
 - Please ensure to bring your confirmation details to avail the discount.
 - Jumeirah reserves the right to amend this offer and terms and conditions without prior notice.
 - Terms and conditions apply.

One step away from
culinary
masterpieces

أشهى

المأكولات

على بُعد خطوة منك

خصومات فنادق ومنتجعات ومطاعم جميرا DISCOUNTS ON JUMEIRAH HOTELS, SPA AND RESTAURANTS

Jumeirah Lowndes Hotel:

- A Visa card must be presented during payment to avail the offer.
- Advance bookings are required; please mention "Visa Offer" upon booking or arrival at the restaurant.
- Offer is only valid for bookings made within the venue and not later or on guest stay bills.
- Restaurant dress code must be followed, see restaurant website for more details.
- Valid for all Visa cardholders from all issued countries.
- Hotel guests should settle the bill at the venue and not upon check-out.
- Not valid in conjunction with any other offers, promotions or discounts.
- Offer not available on public holidays.
- Maximum 4 guests per cardholder.
- Please ensure to bring your confirmation details to avail the discount.
- Jumeirah reserves the right to amend this offer and terms and conditions without prior notice.

- يجب تقديم بطاقة Visa أثناء الدفع للاستفادة من هذا العرض.
- يتوجب الحجز مسبقاً. يرجى ذكر "عرض Visa" عند الحجز أو الوصول إلى المطعم.
- يسري العرض فقط على الحجوزات التي تتم داخل الوجهة وليس لاحقاً أو على فواتير إقامة الضيوف.
- يجب اتباع قواعد اللباس الخاصة بالمطعم، راجع الموقع الإلكتروني للمطعم المزيد من التفاصيل.
- العرض صالح لجميع حاملي بطاقات Visa الصادرة من جميع البلدان.
- يجب على نزلاء الفندق تسديد الفاتورة عند الإقامة وليس عند تسجيل المغادرة.
- لا يسري العرض بالتزامن مع أي عروض ترويجية أو خصومات أخرى.
- العرض غير متاح في أيام العطل الرسمية.
- ٤ ضيوف كحد أقصى لكل حامل بطاقة.
- يرجى إحضار ما يثبت تأكيد الحجز للاستفادة من الخصم.
- تحتفظ جميرا بحق تعديل هذا العرض والشروط والأحكام المتعلقة دون إشعار مسبق.

Jumeirah Bali:

- Offer not available on public holidays, New Years, Christmas and special occasions.
- Offer is valid until 30 September 2024.
- 20% off on food and beverage, and not valid on tobacco, banquet events and brunches.
- Not valid in conjunction with any other offers, promotions or discounts.
- This offer doesn't include any alcohol beverages.

- لا يسري العرض خلال أيام العطل الرسمية ورأس السنة وعيد الميلاد والمناسبات الخاصة.
- يسري العرض حتى ٣٠ سبتمبر ٢٠٢٤.
- خصم ٢٠٪ على المأكولات والمشروبات، ولا يسري على التبغ، الولائم والبرانش.
- لا يسري العرض بالتزامن مع أي عروض ترويجية أو خصومات أخرى.
- لا يشمل هذا العرض أي من المشروبات الكحولية.



Shop with
Confidence
For Complaints
and Suggestions
16001
License number: 2118/2024



تسوق
بثقة
رقم الترخيص: 2024/2118
16001
لشخصيات
والفنادق
والفنادق

One step away from
culinary
masterpieces

أشهى

المأكولات

على بُعد خطوة منك

خصومات فنادق ومنتجعات ومطاعم جميرا DISCOUNTS ON JUMEIRAH HOTELS, SPA AND RESTAURANTS

Jumeirah Messilah Beach Hotel & Spa:

- Offer subject to availability.
- A Visa card must be presented during payment to avail the offer.
- Offer is valid until 30 September 2024. Bookings must be done by 30 September 2024.
- A maximum of 4 guests per cardholder.
- Advance bookings are required; please mention that you will avail the
- Visa Offer upon booking or arrival at the restaurant.
- Offer is only valid for bookings made within the venue and not later or on guest stay bills.
- Restaurant dress code must be followed, see restaurant website for more details.
- Valid for all Visa cardholders from all issued countries.
- Hotel guests should settle the bill at the venue and not upon check out.
- Not valid in conjunction with any other offers, promotions, or discounts.
- Offer not available on public holidays, festive and blackout dates.
- 20% off on food and beverage and not valid on tobacco, banquet events, and brunches.
- Please ensure to bring your confirmation details to avail the discount.
- Jumeirah reserves the right to amend this offer and terms and conditions without prior notice.
- Terms and conditions apply.

- يخضع العرض للتوافر الأماكن.
- يجب استخدام بطاقة Visa أثناء الدفع للاستفادة من العرض. يسري العرض حتى ٣٠ سبتمبر ٢٠٢٤، يجب أن يتم الحجز بحلول ٣٠ سبتمبر ٢٠٢٤
- الحد الأقصى ٤ ضيوف لكل حامل بطاقة. يجب القيام بحجز مسبق: يرجى ذكر "عرض Visa" عند الحجز أو عند الوصول إلى المطعم.
- يسري العرض فقط عند القيام بالحجز في المطعم والدفع في ذلك الوقت، لا يمكن تأجيل الدفع أو إضافة الفاتورة إلى فاتورة إقامة الضيف. يجب الالتزام بالزني المطلوب في المطعم، يرجى زيارة موقع كل مطعم المزيد من التفاصيل.
- يسري العرض لجميع حاملي بطاقات Visa وذلك أيا كان بلد إصدارها.
- يجب على الضيوف المقيمين في الفندق دفع الفاتورة خلال تواجدهم في المطعم وليس عند مغادرتهم الفندق.
- لا يسري العرض بالتزامن مع أي عرض أو خصم آخر.
- لا يسري العرض في أيام العطل الرسمية والأعياد وتواريخ الذروة.
- خصم ٢٠٪ على المأكولات والمشروبات، لا يسري الخصم على التبع أو المائدات أو وجبات البرانش.
- يرجى التأكد من إحضار بيانات التأكيد للاستفادة من الخصم.
- تحتفظ جميرا بحق تغيير هذا العرض وشروطه وأحكامه دون أي إعلام مسبق.
- تطبق الشروط والأحكام.



Shop with
Confidence
For Complaints
and Suggestions
16001
License number: 2118/2024



تسوق
بثقة
رقم الترخيص: 2024/2118
16001
لشخصيات
والفنادق
والفنادق

خصومات فنادق ومنتجعات ومطاعم جميرا DISCOUNTS ON JUMEIRAH HOTELS, SPA AND RESTAURANTS

Enjoy up to 20% off at Jumeirah Hotels & Resorts, available at 25 luxury destinations. Terms and conditions apply.

Discount Details:

- Visa cardholders enjoy up to 20% discount on rooms and suites in the UAE, KSA, Maldives, Bali, UK, Kuwait, Oman, Bahrain and China.
- Visa cardholders enjoy up to 25% off at select Jumeirah Hotels & Resorts restaurants.
- Visa cardholders enjoy the below detailed spa offers.
- Applicable until 30th September 2024.

Landing Page: www.jumeirah.com/visa

<https://www.jumeirah.com/visa-dine>

www.jumeirah.com/visa-wellness

Participated Restaurants and Spa: As detailed below

- Reservations must be made within 72 hours in advance.
- The discount is not valid on public holidays, festive season and blackout dates.
- The discount is not valid in conjunction with any other offers, promotions or discounts.
- Discount is not applicable on gift certificates.
- Reservation must be guaranteed by a valid Visa credit card at the time of booking. Applicable for all Visa Cardholders globally.
- The Visa credit card used for making the booking must be presented during check in.
- If no Visa card is available at the time of check out, guests will be charged the non-discounted rate.
- All guests are required to present original valid identification (passport or National ID) which may be scanned upon check in
- This discount is not valid for groups.
- This discount is not valid if the guests split the bill and pay with other cards.
- Offer is only valid for new bookings. Offer is subject to availability. Offer is not commissionable.
- The room reservation should be made in the name of the Visa card member.
- Full stay should be paid with a valid Visa Debit or Credit Card.
- Terms and Conditions of each entity will still apply.
- Visa cardholders are eligible to collect Jumeirah One Points when availing this offer.
- Rates are inclusive of tax, local fees and service charge unless otherwise specified.
- Cancellation policies will apply with each hotel entity.
- All reservations must be made via Jumeirah.com/visa or by calling the Central Reservations Office on the local toll-free number.
- Hotel guests should settle the bill at the venue and not upon check out.
- Jumeirah Hotels & Resorts reserves the right to change the Terms and Conditions without prior notice.
- Bookings must be done by 30 September 2024.
- Offer is valid until 30 September 2024.

استمتع بخم بخصم يصل إلى ٢٠٪ في فنادق ومنتجعات جميرا، المتوفرة في ٢٥ وجهة فاخرة. تطبق الشروط والأحكام.

تفاصيل الخصم:

- يتمتع حاملو بطاقات فيزا بخصم يصل إلى ٢٠٪ على الغرف والأجنحة في الإمارات العربية المتحدة والمملكة العربية السعودية وجزر المالديف وبالي والمملكة المتحدة والكويت وعمان والبحرين والصين.
- يتمتع حاملو بطاقات فيزا بخصم يصل إلى ٢٥٪ في مطاعم فنادق ومنتجعات جميرا المختارة.
- يتمتع حاملو بطاقات فيزا بعروض السبا المفصلة أدناه.
- يسري العرض حتى ٣٠ سبتمبر ٢٠٢٤.

صفحة الوصول:

www.jumeirah.com/visa

<https://www.jumeirah.com/visa-dine>

www.jumeirah.com/visa-wellness

المطاعم والمنتجعات المشاركة: كما مفصل أدناه

- يجب الحجز قبل ٧٢ ساعة.
- لا يسري الخصم في أيام العطل الرسمية وموسم الأعياد
- لا يسري العرض بالتزامن مع أي عرض أو خصم آخر.
- لا يسري الخصم عند استخدام بطاقات الهدايا
- لضمان الحجز، يجب استخدام بطاقة الثمان Visa صالحة يستفيد من هذا العرض جميع حاملي بطاقات Visa في كافة أنحاء العالم.
- يجب إبراز بطاقة الثمان Visa المستخدمة لإتمام الحجز أثناء تسجيل الوصول
- في حال عدم إبراز بطاقة Visa عند تسجيل المغادرة، سيتوجب على الضيوف دفع السعر غير المخفض
- على جميع الضيوف إثبات شخصي (جواز سفر أو هوية شخصية إماراتية دول مجلس التعاون الخليجي حيث قد يتم مسحه عند التسجيل في السيا.
- هذا الخصم غير صالح للمجموعات الكبيرة.
- لا يسري هذا الخصم إذا قام الضيوف بتقسيم الفاتورة والدفع ببطاقات أخرى.
- يسري العرض حصرياً على الحجزات الجديدة رهنا للوفرة العرض غير قابل للنقل
- يجب حجز الغرفة باسم حامل بطاقة Visa
- يجب دفع قيمة الإقامة الكاملة بطاقة خصم أو الثمان Visa سارية المفعول
- شروط وأحكام كل الفنادق والمنتجعات لا تزال سارية.
- يحق لحاملي بطاقات Visa جمع نقاط جميرا وان عند الاستفادة من هذا العرض.
- الأسعار شاملة للضرائب والرسوم المحلية ورسوم الخدمة ما لم يذكر خلاف ذلك.
- تطبق سياسة الإلغاء وفقاً لكل فندق.
- يجب إجراء جميع الحجزات عبر Jumeirah.com/visa أو عن طريق الاتصال بمكتب الحجز على الرقم المحلي المجاني
- يجب على الضيوف المقيمين في الفندق دفع الفاتورة خلال تواجدهم في المطعم وليس عند مغادرتهم الفندق
- تحتفظ فنادق ومنتجعات جميرا بالحق في تغيير الشروط والأحكام دون إخطار مسبق
- يجب الحجز قبل ٣٠ سبتمبر ٢٠٢٤
- يسري العرض حتى ٣٠ سبتمبر ٢٠٢٤

One step away from incredible getaways

وجهات أسيرة على بُعد خطوة منك



Shop with
Confidence
For Complaints
and Suggestions
16001
License number: 2118/2024



تسوق
بثقة
رقم الترخيص: 2024/2118

خصومات فنادق ومنتجعات ومطاعم جميرا

DISCOUNTS ON JUMEIRAH HOTELS, SPA AND RESTAURANTS

Enjoy up to 20% off at Jumeirah Hotels & Resorts, available at 25 luxury destinations. Terms and conditions apply.

Discount Details:

- Visa cardholders enjoy up to 20% discount on rooms and suites in the UAE, KSA, Maldives, Bali, UK, Kuwait, Oman, Bahrain and China.
- Visa cardholders enjoy up to 25% off at select Jumeirah Hotels & Resorts restaurants.
- Visa cardholders enjoy the below detailed spa offers.
- Applicable until 30th September 2024.

Landing Page: www.jumeirah.com/visa

<https://www.jumeirah.com/visa-dine>

www.jumeirah.com/visa-wellness

Participated Restaurants and Spa: As detailed below

- Reservations must be made within 72 hours in advance.
- The discount is not valid on public holidays, festive season and blackout dates.
- The discount is not valid in conjunction with any other offers, promotions or discounts.
- Discount is not applicable on gift certificates.
- Reservation must be guaranteed by a valid Visa credit card at the time of booking. Applicable for all Visa Cardholders globally.
- The Visa credit card used for making the booking must be presented during check in.
- If no Visa card is available at the time of check out, guests will be charged the non-discounted rate.
- All guests are required to present original valid identification (passport or National ID) which may be scanned upon check in
- This discount is not valid for groups.
- This discount is not valid if the guests split the bill and pay with other cards.
- Offer is only valid for new bookings. Offer is subject to availability. Offer is not commissionable.
- The room reservation should be made in the name of the Visa card member.
- Full stay should be paid with a valid Visa Debit or Credit Card.
- Terms and Conditions of each entity will still apply.
- Visa cardholders are eligible to collect Jumeirah One Points when availing this offer.
- Rates are inclusive of tax, local fees and service charge unless otherwise specified.
- Cancellation policies will apply with each hotel entity.
- All reservations must be made via Jumeirah.com/visa or by calling the Central Reservations Office on the local toll-free number.
- Hotel guests should settle the bill at the venue and not upon check out.
- Jumeirah Hotels & Resorts reserves the right to change the Terms and Conditions without prior notice.
- Bookings must be done by 30 September 2024.
- Offer is valid until 30 September 2024.

استمتع بخمسة يصل إلى ٢٠٪ في فنادق ومنتجعات جميرا، المتوفرة في ٢٥ وجهة فاخرة. تطبق الشروط والأحكام.

تفاصيل الخصم:

- يتمتع حاملو بطاقات فيزا بخمسة يصل إلى ٢٠٪ على الغرف والأجنحة في الإمارات العربية المتحدة والمملكة العربية السعودية وجزر المالديف وبالي والمملكة المتحدة والكويت وعمان والبحرين والصين.
- يتمتع حاملو بطاقات فيزا بخمسة يصل إلى ٢٥٪ في مطاعم فنادق ومنتجعات جميرا المختارة.
- يتمتع حاملو بطاقات فيزا بعروض السبا المفصلة أدناه.
- يسري العرض حتى ٣٠ سبتمبر ٢٠٢٤.

صفحة الوصول:

www.jumeirah.com/visa

<https://www.jumeirah.com/visa-dine>

www.jumeirah.com/visa-wellness

المطاعم والمنتجعات المشاركة: كما مفصل أدناه

- يجب الحجز قبل ٧٢ ساعة.
- لا يسري الخصم في أيام العطل الرسمية وموسم الأعياد
- لا يسري العرض بالتزامن مع أي عرض أو خصم آخر.
- لا يسري الخصم عند استخدام بطاقات الهدايا
- لضمان الحجز، يجب استخدام بطاقة الثمان Visa صالحة يستفيد من هذا العرض جميع حاملي بطاقات Visa في كافة أنحاء العالم.
- يجب إبراز بطاقة الثمان Visa المستخدمة لإتمام الحجز أثناء تسجيل الوصول
- في حال عدم إبراز بطاقة Visa عند تسجيل المغادرة، سيتوجب على الضيوف دفع السعر غير المخفض
- على جميع الضيوف إثبات شخصي (جواز سفر أو هوية شخصية إماراتية دول مجلس التعاون الخليجي حيث قد يتم مسحه عند التسجيل في السيا.
- هذا الخصم غير صالح للمجموعات الكبيرة.
- لا يسري هذا الخصم إذا قام الضيوف بتقسيم الفاتورة والدفع ببطاقات أخرى.
- يسري العرض حصرياً على الحجزات الجديدة رهنا للوفرة العرض غير قابل للنقل
- يجب حجز الغرفة باسم حامل بطاقة Visa
- يجب دفع قيمة الإقامة الكاملة بخمسة أو الثمان Visa سارية المفعول
- شروط وأحكام كل الفنادق والمنتجعات لا تزال سارية.
- يحق لحاملي بطاقات Visa جمع نقاط جميرا وان عند الاستفادة من هذا العرض.
- الأسعار شاملة للضرائب والرسوم المحلية ورسوم الخدمة ما لم يذكر خلاف ذلك.
- تطبيق سياسة الإلغاء وفقاً لكل فندق.
- يجب إجراء جميع الحجزات عبر Jumeirah.com/visa أو عن طريق الاتصال بمكتب الحجز على الرقم المحلي المجاني
- يجب على الضيوف المقيمين في الفندق دفع الفاتورة خلال تواجدهم في المطعم وليس عند مغادرتهم الفندق
- تحتفظ فنادق ومنتجعات جميرا بالحق في تغيير الشروط والأحكام دون إخطار مسبق
- يجب الحجز قبل ٣٠ سبتمبر ٢٠٢٤
- يسري العرض حتى ٣٠ سبتمبر ٢٠٢٤

One step away from serenity

الصفاء على بُعد خطوة منك



Shop with Confidence
For Consumers and Suppliers
16001
License number: 2118/2024

التقديم والشكاوى
والافتراضات
16001
رقم الترخيص: 2024/2118

تسوق
بثقة

